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Protokół nr 27/09 

z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Finansów 
odbytego w dniu 27 sierpnia 2009 r. 

 

 

Kolejne posiedzenie Komisji ds. Budżetu i Finansów otworzył Przewodniczący 
Komisji Pan Ireneusz Płóciennik, który powitał członków Komisji oraz Pana Skarbnika, 
stwierdził, że jest kworum i przedstawił proponowany na dzisiejsze posiedzenie porządek 
obrad, który przedstawia się następująco: 

 
 

1. Analiza realizacji dochodów własnych gminy za I półrocze 2009 roku. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

 
Do przedstawionego porządku obrad członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag i został 
przyjęty jednogłośnie. Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia 
protokółu z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony 
do wglądu wcześniej, poza tym wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią 
w dniu dzisiejszym. 
W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych uwag, 
protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Realizując przedstawiony powyżej porządek obrad, głos zabrał Skarbnik Gminy – Pan 
Wiesław Kaczmarek, który oznajmił, iż plan dochodów na 2009 rok wynosił 
17.426.010,00 zł, a plan wydatków 17 895 142,00 zł. 
W tym miejscu Pan Skarbnik poinformował, iż jest zagrożenie, że niektóre dochody nie 
zostaną wykonane, zwłaszcza podatek od nieruchomości (są to zadłużenia podatkowe firm – 
przede wszystkim firmy Pana Szydłowskiego z Rogóźniu oraz Pana Chlebowskiego 
z Chociwia). 
Kontynuując dodał, że w trakcie wykonywania budżetu Rada Gminy dokonywała zmian 
budżetu poprzez uchwały, a Wójt poprzez wydane zarządzenia. 
Następnie Pan Skarbnik przedstawił dane związane ze spłatą kredytów i zadłużeniem gminy. 
W toku dalszej wypowiedzi Skarbnik Gminy oświadczył, że prawdopodobnie nie będzie 
wykonania podatku od osób prawnych, gdyż gmina musiała przekazać znaczne środki 
Mazowieckiemu Urzędowi Skarbowemu, a ten spółce Nepentes. 
Omawiając dział 758, Skarbnik Gminy oznajmił, że subwencje spływają zgodnie z upływem 
czasu i wcześniejszymi założeniami, a ich wykonanie na koniec I półrocza wynosi ponad 
50 %. 
Kontynuując swoje wystąpienie Skarbnik Gminy oznajmił, że należy urealnić plan dochodów 
z wyżywienia w przedszkolu, dodał że należy wziąć pod uwagę fakt, iż w przyszłym roku 
szkolnym nie będzie już klasy zelówkowej w budynku GOK-u. 
W związku z przytoczonymi faktami, wykonanie tych dochodów za I półrocze kształtuje się 
w granicach 43 %. 
Omawiając dział 851 dot. Ochrony Zdrowia, Skarbnik Gminy oznajmił,  że założenia planu 
dochodów zostaną wykonane, gdyż pozostała do zapłaty jeszcze jedna rata za zezwolenia na 
alkohol. 
W toku dalszej wypowiedzi Skarbnik Gminy przystąpił do omówienia realizacji wydatków 
budżetu. 
Stwierdził, że struktura wydatków pokazuje bardzo niskie wykonanie wydatków 
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inwestycyjnych, lecz wynika to z faktu, że w I półroczu dokonano tylko rozstrzygnięcia 
przetargów, a wykonanie prac nastąpi w II półroczu. 
W związku z powyższym Skarbnik poinformował członków komisji o zadaniach, które będą 
wykonane bądź rozliczone finansowo w II półroczu: 
- zapłata za wykonanie ul. Słowackiego w Widawie 
- realizacja planowanych nakładek asfaltowych, wykonawcą w wyniku przetargu została 
firma Dromag 
- wymiana okien w szkole w Widawie 
W tym temacie Pan Skarbnik oznajmił,  że środki zapewnione w budżecie znacznie przekroczą 
kwotę z przetargu, w związku z powyższym, za zaoszczędzone pieniądze wymienione zostaną 
dodatkowe, nieplanowane okna. 
- rozstrzygnięty został również przetarg na udzielenie kredytu; przetarg wygrał Bank Śląski 
W toku dalszego wystąpienia Skarbnik Gminy poinformował, że zabezpieczone środki na 
modernizację stacji uzdatniania wody w Widawie, budowę zbiorników żelbetonowych oraz 
budowę sieci wodociągowej w miejscowościach: Zborów, Grabówie, Kolonia Ochle i Ochle. 
Poza tym Pan Skarbnik poinformował, że nasza gmina przekazała Powiatowi na drogę Północ 
– Południe ok. 700 tys. zł, a przetarg został rozstrzygnięty na kwotę niższą niż zakładano, 
wobec tego proporcjonalnie nasza gmina będzie miała mniejszy wkład finansowy. 
Następnie nawiązał do tematu ośrodka zdrowia w Brzykowie i oświadczył, że dokumentacja 
została odebrana dotychczasowemu wykonawcy i do końca sierpnia ma zostać przekazana do 
Nadzoru Budowlanego, który dokona analizy i zdecyduje, czy na jego podstawie mogą zostać 
rozpoczęte prace remontowe. Ostatecznie wykonania dokumentacji na przeprowadzenie 
remontu tego ośrodka podejmie się firma INBUD z Wielunia. 
Ponadto Skarbnik poinformował Radnych, że modernizacja płyty na stadionie kosztowała 
prawie 90 tys. zł, a ogrodzenie stadionu ok. 20 tys. zł. 
W toku dalszego wystąpienia Skarbnik poinformował, że ważnym zadaniem jest zakup 
naczepy dla ZUK – u. Dodał, że odbyły się już dwa przetargi, ale zostały unieważnione i tym 
samym zadanie to pozostaje do zrealizowania. 
Natomiast zrealizowano zakup kserokopiarki i komputerów dla Zespołu Szkół w Chociwiu 
i zakup komputerów dla szkoły w Widawie. 
Odnosząc się do przedstawionego Sprawozdania, Przewodniczący Komisji zarządził 
przeprowadzenie głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za 
I półrocze. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania stwierdził, że wszyscy jednogłośnie przyjęli 
Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za I półrocze. 
 
W związku z brakiem dodatkowych pytań i wyczerpaniem tematyki dzisiejszego posiedzenia, 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął kolejne 
posiedzenie Komisji ds. Budżetu i Finansów. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Emilia Konieczna 
 
 
            Przewodniczący 
            Komisji ds. Budżetu i Finansów 
 
         Ireneusz Płóciennik 


